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gevallen telefonisch en soms spontaan mondeling in het voorbijgaan in de buurt 
of in het dorp. 

 
Datum verslag: 15 juli 2022 
 

 

1. Aanleiding omgevingsdialoog 
 
Plan splitsing perceel en toekomstige bebouwing  
De huidige woning aan de Maasstraat 9a voldoet niet meer aan de (woon)eisen van deze tijd. Ook is het 
zeer ruime perceel door de omvang steeds moeilijker te onderhouden. Dit geldt zeker voor mensen op 
leeftijd (boven de 80 jaar). Bij de zoektocht naar een duurzame en levensloopbestendige woonoplossing 
is op enig moment het idee ontstaan om het grote perceel aan de Maasstraat 9a te splitsen. Dit onder 
meer met de gedachte om de realisatie van een woning voor de ouders mogelijk te maken, maar ook 
om nieuwe bewoners de mogelijkheid te bieden om te genieten van de locatie aan de Maasstraat 9a en 
de buurt, op qua omvang twee meer courante percelen. 
 
Verkennende gesprekken met de gemeente en plan verbeteringen 
Dit idee is op ons verzoek vervolgens uitgewerkt door het ingeschakelde adviesbureau BRO uit Boxtel. 
Daarna heeft BRO het door hen opgestelde concept plan, dat een wijziging inhoudt van het bestaande 
bestemmingsplan, uitvoerig inhoudelijk besproken met de gemeente. Hiervoor hebben wij begin 2020 
diverse verkennende gesprekken gevoerd met planologen en stedenbouwkundigen van de gemeente. 
Dit heeft ook geleid tot enkele aanpassingen en verbeteringen van het voorgelegde concept plan. 
Zo kregen de beoogde woningen aan de Maasstraat elk een aparte oprit, waardoor de woningen meer 
los komen te los staan van elkaar en meer zelfstandig ogen. Verder was de gemeente van oordeel dat de 
rooilijnen, door aansluiting te zoeken met de naastgelegen rooilijnen van nummer 9 en 11, zorgen voor 
een goede inpassing aan deze zijde van de straat. Verder was de gemeente het ook eens met het door 
BRO reeds in het concept plan opgenomen voorstel, om de beide hoofdgebouwen te positioneren op 
een minimale afstand van 5 meter van de perceelgrenzen, in plaats van minimaal 3 meter zoals 
voorgeschreven in het geldende bestemmingsplan. Naar het oordeel van de gemeente draagt dit bij aan 
een versterking van het straatbeeld, maar ook aan de wens voor handhaving van de groene zijkanten. 
Het aangepaste plan zou naar het oordeel van de gemeente geen aantasting van de stedenbouwkundige 
kwaliteit en de beeldkwaliteit tot gevolg hebben. Aldus hebben de verkennende gesprekken, met 
inachtneming van de aanpassingen en verbeteringen van het plan mede op verzoek van de gemeente, 
geresulteerd in het feit dat de gemeente hierop aangaf positief te staan tegenover het verzoek tot 
wijziging van het bestemmingsplan. 
 
Echter, voordat wij ons plan tot wijziging van het bestemmingsplan formeel zouden kunnen indienen bij 
de gemeente, was het van belang wij daarover eerst de omwonenden nader zouden informeren door 
middel van een omgevingsdialoog. 



2. Omgevingsdialoog 
 
Brief omgevingsdialoog   
In het licht van de omgevingsdialoog met de omwonenden hebben wij een brief opgesteld, om hen te 
informeren over ons plan en om ze de gelegenheid te geven tot het geven van een reactie. 
De (model)brief voor de omgevingsdialoog (inclusief het reactieformulier) treft u aan in bijlage 1. 
 
Met de omgevingsdialoog (in briefvorm) hebben wij de omwonenden graag, uitvoerig en gedetailleerd 
geïnformeerd over de plannen met de woning en het perceel aan de Maasstraat 9a. Tevens hebben wij 
de omwonenden de mogelijkheid en ruime tijd gegeven om hier schriftelijk op te reageren. De reden om 
de omgevingsdialoog destijds in briefvorm te doen, is gelegen in het feit dat de voorschriften en 
richtlijnen van de overheid rondom de Corona pandemie een plenaire omgevingsdialoog niet toelieten.  
 
In totaal hebben wij 9 omwonenden benaderd voor de omgevingsdialoog. Hieronder vermelden wij de 
namen. In bijlage 2 bij het verslag treft u uitgebreidere gegevens aan van de aangeschreven omwonenden. 
 

 
      
       
      
      
   
      
        
       
      

 
 

3. Reacties van omwonenden 
 
In de lijst van omwonenden (bijlage 2 – meest rechtse kolom) hebben we kort aangegeven welke reactie 
wij van de betreffende omwonende hebben ontvangen. Alle omwonenden hebben gereageerd. 
In het verzoek tot splitsing dat op dinsdag 2 maart 2021 bij de gemeente is ingediend zijn alle reactie 
bijgevoegd. Hieronder zetten wij de reacties graag nog even op een rijtje. 
 
Positieve reacties 
Van alle reacties van omwonenden zijn er 7 reacties geweest die positief hebben gereageerd op onze 
brief (omgevingsdialoog). Variërend van “geen bezwaar” tot enthousiaste reacties.  
Ook in het voorbijgaan (bij ontmoeting in de buurt of in het dorp) is met vriendelijke nieuwsgierigheid 
gevraagd naar de vorderingen. Tot op heden hebben wij op dergelijke vragen gereageerd door aan te 
geven dat het een nog lopend traject is, dat het langzaam maar zeker vordert en dat wij de buurt zullen 
informeren zodra er noemenswaardige ontwikkelingen zijn. 
 
Naast positieve reacties zijn er ook wensen uitgesproken met betrekking tot het behoud van groen. 
Zo heeft  aangegeven dat zij graag het groene aanzicht van onder meer 
de beukenhaag behouden zien blijven. Deze en andere opmerkingen hebben wij ons ter harte genomen 
en heeft BRO verwerkt in het uiteindelijke plan. 
 
Reactie  
Met de nieuwe bewoners van  hebben wij in de periode van eind augustus tot begin 
november 2020 uitvoerig mailverkeer gehad over hun vragen en opmerkingen. Dit betrof onder meer de 
positionering van de toekomstige woning, de voordeur en ramen, het behoud van groen en bomen aan 
de randen van het perceel, en het mogelijke verlies aan privacy.  



Wij hebben  schriftelijk te woord gestaan en hebben tevens 
in ons plan zoveel mogelijk rekening gehouden met hun wensen en suggesties. Omdat wij in ons plan al 
rekening hadden gehouden met een ruimere opzet, waaronder grotere afstanden tot de perceelgrens 
(van 5 meter, in plaats van de in het bestemminsplan voorgeschreven 3 meter), dat bijdraagt aan het 
behoud van groen en privacy, heeft dit niet hoeven leiden tot een nadere aanpassing van het plan dat 
wij initieel al hadden besproken met de gemeente en dat uiteindelijk ook bij de gemeente is ingediend.  
Voor de inhoud van de correspondentie met  verwijzen wij 
graag naar de ingediende stukken bij het door ons ingediende plan. 
 
Reactie  
Na de verzonden brief was er een constructief informatief overleg met . 
Daarnaast hebben zij er voor gekozen om hun reactie en bedenkingen ook schriftelijk rechtstreeks naar 
het College van B&W van de gemeente te sturen. Deze brief, opgesteld door advocatenkantoor Banning, 
is bijgevoegd als bijlage 3 van dit verslag. Van de gemeente begrepen wij dat hierin op zich geen 
aspecten staan die niet reeds ter sprake zijn gekomen bij de verkennende gesprekken met de gemeente. 
Het betreft voornamelijk stedenbouwkundige aspecten die door de gemeente zijn afgewogen en ook 
zijn ondervangen in het stedenbouwkundig plan. 
 
 

4. Conclusie 
Wij zijn zeer tevreden met de reacties die wij hebben mogen ontvangen van de omwonenden. 
Met name als het gaat om de vele positieve en enthousiaste reacties, maar ook de goede suggesties. 
Ook zijn wij tevreden over de suggesties en bedenkingen  

, waarvan wij menen dat deze op juiste wijze zijn geadresseerd in 
het uiteindelijk ingediende bestemmingsplan. 
Over het geheel gezien is er naar onze mening een goed onderbouwd plan ingediend, dat rekening 
houdt met de wensen, ideeën en suggesties van de gemeente en de directe omwonenden. 
Wij zien een verdere goede en constructieve samenwerking met de gemeente Maashorst en met de 
betrokken omwonenden tegemoet. 
 

 
 
 

 
 

 
  




















